
Svar på enkäten 
 
Nyhetsbrevet med enkäten gick ut till 729 medlemmar och vi fick endast 31 svar. Det är jättetråkigt 
tycker vi, men nu måste vi fundera på hur vi ska nå fram bättre nästa gång. 
 
Vi har gjort en sammanställning och kommer med några svar.  
Vi efterlyste tips på inomhuslokal där vi kan ha vår inofficiella höstutställning. Flera av tipsen har vi 
redan undersökt, bland annat Region Gotlands lokaler, dom har strikt djurförbud i dessa. Även några 
privata hallar och tyvärr samma där, djurförbud. Inomhuslokalen vid Gute Hundcenter är tyvärr 
alldeles för liten för våra arrangemang.  
 
Anledning att vi lägger utställningarna i Visby är en kostnadsfråga, om vi skulle vara mer på landet så 
skulle vi behöva en extra hotellnatt och det medföra extra kostnader för domare som skulle behöva 
landa på anmälningsavgiften. Vi har även närheten till flyg och färja från Visby. 
Andra tips var att placeringen i gruppen där vi endast plockar ut en vinnare som går till BIS finalen. 
Tipset var att placera 1 - 4 som man gör på en officiell utställning. Vi tar till oss tipset.  
 
Mer reklam och samordning med andra klubbar. Reklam gör vi bland annat på hemsidan och 
Facebook, och med vår nya it-kommitté så har vi ny mer frekvent uppdatering på sociala medier. 
Samordning med andra klubbar är tyvärr inte alltid så lätt, ibland krockar evenemangen.  
 
Några tyckte att de inofficiella utställningarna skulle rikta sig mer till nybörjare. 
Såklart gör dom det! Vi ser detta som en av våra största chanser till medlemsrekrytering. Vi 
informerar alltid domarna och ringsekreterarna att det är många nybörjare, och de vet i regel de 
domare som tar sig an uppdraget att döma inofficiellt. Sen kanske inte alla är lika talangfulla och 
pedagogiskt lagda. Alla är vi olika individer. 
 
Andra kommentarer är att Gotlands Vackraste hund kunde sammanfalla med årsmötet. Vi har dock 
svårt att se en lösning på det då det är styrelsens uppdrag att arrangera GVH och byts den ut innan 
på årsmötet kan konflikt uppstå. Samt att nya styrelsen inte vet vad som ska göras. 
 
Styrelsen försöker alltid se till det bästa för våra medlemmar. Vi jobbar alltid för att vara positiva och 
glada för våra medlemmar. När vi arrangera utställning så har vi som oftast mycket att göra och kan 
kanske upplevas nonchalanta och inte hälsa på alla men det är givetvis inte någon mening med det.  
 
En annan punkt som dyker upp är att styrelsemedlemmar visar hund på utställning, och där har vi en 
punkt som är svår för oss att komma runt. Vi vill såklart träna våra hundar vi med och att hitta 
styrelsemedlemmar är inget lätt jobb om vi inte ska kunna få den möjligheten.  
 
Vi ser gärna att fler medlemmar ställer upp och hjälper till med våra arrangemang! Minsta lilla hjälp 
betyder mycket för oss och känner du att det kan vara något för dig så tveka inte att kontakta oss!  
 
Vi behöver hjälp hela året med bland annat inför och efter Gotland Dog Show.   
Hoppas vi ses på årsmötet den 28 mars, anmäl dig på hemsidan så vi kan beräkna kaffet och som 
vanligt bjuder vi på något gott. 
 
Styrelsen för Gotlands Kennelklubb 
 


